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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
21. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v petek, 10.03.2017 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 12 od 15  
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Tibor CIGUT, Oto FLISAR, 
Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Franc PERTOCI, Ernest SERDT, 
Viktor OBAL, Vinko GAJŠT in Damjan FICKO. Pri peti točki ob 17.20 uri se je seji pridružil član občinskega 
sveta Vinko GAJŠT.  
Opravičeno odsotna sta bila člana občinskega sveta Slavko CENER in Danijel KOVAČ. 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Mateja Celec    - računovodkinja 
Aleksandra KAROLI   - predsednica odbora vaških skupnosti 
Janko DURIČ    - kandidat za ravnatelja OŠ Tišina 
Alenka GLAVAČ GERŠANOV  - kandidatka za ravnatelja OŠ Tišina 
Alenka KUHAR    - kandidatka za ravnatelja OŠ Tišina 
Branko LAH         - kandidat za ravnatelja OŠ Tišina  
Renata RAJNAR    - kandidatka za ravnatelja OŠ Tišina 
Andreja RIBAŠ    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je v skladu z petim odstavkom 28. člena poslovnika občinskega sveta predlagal razširitev dnevnega 
reda. Župan je povedal, da je danes potekal sestanek na Ministrstvu za okolje in prostor, direkciji RS za 
vode glede občinskega prostorskega načrta, ki pa je bil neuspešen. Župan je zato predlagal, da se uvrsti 
pod točko 13. Spremembe in dopolnitve občinskega prostorskega načrta – OPN, vse ostale točke pa se 
pomaknejo navzdol. V nadaljevanju je podal predlagani dnevni red za 21. redno sejo OS občine Tišina v 
razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal na glasovanje uvrstitev 13. točke 
dnevnega reda in sicer Spremembe in dopolnitve občinskega prostorskega načrta – OPN. Člani Občinskega 
sveta so v večino (12 prisotnih, ZA = 12) podprli predlagani predlog. 
 
V nadaljevanju je g. župan dal predlog dnevnega reda 21. redne seje na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 21. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 21. redne seje OS občine Tišina 
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3. Obravnava in sprejem zapisnika 20. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 20. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Mnenje lokalne skupnosti v zvezi z imenovanjem ravnatelja OŠ Tišina 
6. Predlog Rebalansa II Proračuna občine Tišina za leto 2017 
7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o načinu opravljanja gospodarske javne službe 

oskrbe s pitno vodo na območju občine Tišina – skrajšani postopek 
8. Predlog Odloka o javnem redu in miru na območju občine Tišina – I. obravnava 
9. Predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na domu in določitvi 

subvencioniranja  cene storitve pomoči družini na domu za leto 2017  
10. Predlog Koledarja prireditev v občini Tišina za leto 2017 
11. Predlog Letnega programa športa v občini Tišina za leto 2017 
12. Predlog Letnega programa ljubiteljske kulturne dejavnosti občine Tišina za leto 2017 
13. Spremembe in dopolnitve občinskega prostorskega načrta - OPN 
14. Nasipi na reki Muri 
15. Tekoča problematika 
16. Vprašanja in pobude 

 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 20. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 212:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 13.01.2017 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 20. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
MNENJE LOKALNE SKUPNOSTI V ZVEZI Z IMENOVANJEM RAVNATELJA OŠ TIŠINA 
 
ŽUPAN je uvodoma predstavil dogajanje pri tej točki in sicer, da bo predstavitev posameznega kandidata 
trajala pet minut in bo potekala po abecednem vrstnem redu kandidatov. Po predstavitvi bodo sledila 
vprašanja posameznemu kandidatu na katera bodo kandidati sproti podali odgovore. Župan je predlagal, 
da se v skladu s poslovnikom izvede tajno glasovanje. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
V razpravi je sodeloval Viktor OBAL. 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave MATEJA KRIZMANIČ TELKEŠ. 
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Sledile so predstavitve posameznega kandidata za ravnatelja OŠ Tišina. 
 
Prvi kandidat za ravnatelja, ki je podal svojo obrazložitev je bil g. Janko DURIČ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Franc KNAUS, Danijel KOLMAN in Oto FLISAR. 
Odgovore na vprašanja je podal g. Janko DURIČ. 
 
Naslednja kandidatka, ki je podala svojo obrazložitev je bila ga. Alenka GLAVAČ GERŠANOV. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Ernest SERDT, Franc KNAUS in Danijel KOLMAN. 
Odgovore na vprašanja je podal ga. Alenka GLAVAČ GERŠANOV. 
 
V nadaljevanju je sledila predstavitev kandidatke ga. Alenke KUHAR. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Franc KOVAČ, Ernest SERDT in Oto FLISAR. 
Odgovore na vprašanja je podala ga. Alenka KUHAR.  
 
Naslednji kandidat za ravnatelja, ki je podal svojo obrazložitev je bil g. Branko LAH.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval: Franc KNAUS. 
Odgovore na vprašanja je podala g. Branko LAH. 
 
Kot zadnja kandidatka za ravnatelja je podala svojo obrazložitev gdč. Renata RAJNAR. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Franc KNAUS in Danijel KOLMAN. 
Odgovore na vprašanja je podala gdč. Renata RAJNAR. 
 
V nadaljevanju je podal obrazložitev predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. 
Tibor CIGUT. Povedal je, da komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja daje podporo 
kandidatom, ki poznajo lokalno in delovno okolje in sicer Janku Durič, Alenki Kuhar in Renati Rajnar. 

 
Župan je povabil prisotne, da podajo svoja mnenja. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Franc KNAUS, Viktor OBAL, Ivan HORVAT in Milan KAROLI. 
 
V nadaljevanju je podal svoje mnenje g. župan in podal predlog, da se o izbiri kandidata glasuje tajno. 
 
Član občinskega sveta Saško Kuhar se je odpovedal glasovanju zaradi navzkrižja interesov. 
 
Župan je podal predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 12) 
sprejeli naslednji 
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S K L E P št. 213: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE V ZVEZI Z IMENOVANJEM RAVNATELJA OŠ 
TIŠINA IZVEDE TAJNO GLASOVANJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
ŽUPAN je predlagal, da se v komisijo za tajno glasovanje imenujeta člana občinskega sveta Milan KAROLI 
in Viktor OBAL.  
 
Župan je podal predloga sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 10) 
sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 214: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE V KOMISJO ZA TAJNO GLASOVANJE V ZVEZI Z 
IMENOVANJEM RAVNATELJA OŠ TIŠINA IMENUJETA MILAN AKROLI IN VIKTOR OBAL. 
Sklep je bil sprejet soglasno.  
 
Sledilo je tajno glasovanje.  
 
V nadaljevanju seje je župan podal poročilo o izidu glasovanja. Komisija je ugotovila, da je glasovalo 12 
članov občinskega sveta, ker se je član občinskega sveta Saško Kuhar odpovedal glasovanju zaradi 
navzkrižja interesov. Kandidati so prejeli naslednje število glasov: kandidatka Alenka Kuhar je prejela 6 
glasov, kandidat Janko Durič je prejela 5 glasov, kandidatka Alenka Glavač Geršanov je prejela 1 glas.  

 
S K L E P št. 215 : 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA DAJE POZITIVNO MNENJE V ZVEZI Z IMENOVANJEM RAVNATELJA OŠ 
TIŠINA GOSPE ALENKI KUHAR.  
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG REBALANSA II PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan in povedal, da je bil vložen amandma župana. 
 
V nadaljevanju je podrobno obrazložitev podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Rebalansa II proračuna občine Tišina za leto 2017 in predlaga občinskemu 
svetu, da predlog Rebalansa II proračuna občine Tišina za leto 2017 obravnava in sprejme v predlagani 
vsebini. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Rebalansa II proračuna občine Tišina za leto 2017 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Rebalansa II proračuna občine Tišina za leto 2017 in sicer v delu, ki se 
nanaša na delovno področje odbora in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
Aleksandra Karoli, predsednica odbora vaških skupnosti je povedala, da je odbor obravnaval predlog 
Rebalansa II proračuna občine Tišina za leto 2017 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predlagani vsebini in obliki. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Franc KNAUS, Viktor OBAL, Ivan HORVAT, Ernest SERDT, Danijel KOLMAN in Oto 
FLISAR. 
 
Odgovore na zastavljeno vprašanje je podal župan in ga.Celec. 
 
Franc KNAUS je podal predlog, da se na naslednjo sejo občinskega sveta uvrsti tema glede vodovoda in 
zastavil vprašanje glede aktivnosti na delu, ki je pod režijskim obratom in zahteval pisni odgovor. 
Viktor OBAL je podal predlog, da se na naslednjo sejo uvrsti točka dnevnega reda glede vodovoda. 
 
Župan je podal predlog, da se tema glede vodovoda prestavi na eno izmed sej v maju ali juniju, saj bo 
takrat znanih več podatkov in bodo lahko predstavljeni bolj realno. Člani občinskega sveta so se strinjali s 
podanim predlogom.  
 

*     *     *     *     * 
 
 

ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog Odloka 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu za leto 2017 in je mnenja, da je predlagani odlok v 
formalnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi.   
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predloga sklepov na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 216: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME NASLEDNJI AMANDMA: 
Povečanje odhodkov na področju 51 Režijski obrat oskrba z vodo, proračunska postavka 511603 
Investicije in investicijsko vzdrževanje v sklopu Pomurskega vodovoda, konto 420401 Novogradnje v 
višini 18.190 € in zmanjšanje odhodkov na področju 40 Občinska uprava, proračunska postavka 401329 
Dokumentacija – državna cesta R2-440, odsek 1294, konto 420804 Načrti in druga projektna 
dokumentacija v višini 18.190 €. 
 
 
 Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 217: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017. 
2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
 
 
 



 

 

Stran 6 od 14 

 

K TOČKI 7  
 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O NAČINU OPRAVLJANJA GOSPODARSKE 
JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO NA OBMOČJU OBČINE TIŠINA – SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Obrazložitev je podal g. župan. 
 
Milan KAROLI predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja 
gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo na območju občine Tišina – skrajšani postopek in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Tibor CIGUT predsednik Statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog Odloka 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo 
na območju občine Tišina – skrajšani postopek. Mnenja je, da je predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo na območju občine 
Tišina – skrajšani postopek pripravljen skladno z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo z 
naslednjimi dopolnitvami: 

- v preambuli se  kot pravna podlaga pred 17. členom Zakona o prekrških doda še 3. člen; 

- v 1. členu naj se doda še tretji odstavek, ki glasi: »Medsebojna razmerja med izvajalcem javne 

službe in režijskim obratom občine se uredijo z pogodbo.« 

- v 3. členu se na začetku doda: Odlok o in popravi zapis, tako da pravilno glasi: o spremembah in 

dopolnitvah. 

G. župan se s podanimi dopolnitvami strinja. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodelovali Danijel KOLMAN in podal predlog, da si pridobi vpogled v pogodbo o izvajanju 
storitev oskrbe s pitno vodo, ki ureja medsebojna razmerja med režijskim obratom občine Tišina in Javnim 
podjetjem Vodovod Sistem B.   
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno ( 13 prisotnih, ZA = 8, PROTI = 1 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 218 : 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
NAČINU OPRAVLJANJA GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO NA OBMOČJU OBČINE 
TIŠINA – SKRAJŠANI POSTOPEK. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Župan je predlagal 10 minut odmora. 
 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG ODLOKA O JAVNEM REDU IN MIRU NA OBMOČJU OBČINE TIŠINA – I. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave MATEJA KRIZMANIČ TELKEŠ.  Povedala je, da so 
predloge podali Statutarno pravna komisija in Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 
nepremičninami s katerimi se strinjamo.  
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Odloka o javnem redu in miru na območju občine Tišina v I. obravnavi. 
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Občinskemu svetu predlaga, da predloženi Odlok o javnem redu in miru na območju občine Tišina z 
naslednjima dopolnitvama:  

- pri zadnji alineji prvega odstavka 10. člena se doda »ter na sosedovo ograjo ali čez ograjo« 
- v prvem odstavku 10. Člena se doda nova alineja, ki glasi: »onesnaževanje javnih poti« 

obravnava in ga sprejme v predlagani vsebini v I. obravnavi. 
 
Tibor CIGUT, predsednik Statutarno pravna komisija je povedal, da je komisija obravnavala predlog Odloka 
o javnem redu in miru na območju občine Tišina – I. obravnava. Ob upoštevanju pripomb, ki so označene v 
priloženem predlogu Odloka je mnenja, da je predlog Odloka o javnem redu in miru na območju občine 
Tišina pripravljen skladno z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za I. obravnavo in nato javno 
obravnavo. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, Oto FLISAR, Tibor CIGUT, Ernest SERDT in Viktor 
OBAL.  
Podani so bili naslednji predlogi: 
G. Oto Flisar je podal predlog, da bi se v 9. členu dodalo, da bi v primeru novega groba na pokopališču bilo 
mesto za grob določeno.  
G. Serdt je povedal glede 6. člena Varovanje javnega reda in miru in prepovedanega točenja in uživanja 
alkoholnih pijač na športnih igriščih, da si klubi malega nogometa vsaj tako nekaj zaslužijo. G. Serdt je 
glede redarstva podal predlog, da bi občina zaposlila redarja.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno ( 11 prisotnih, ZA = 11 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 219: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK  O JAVNEM REDU IN MIRU NA OBMOČJU OBČINE 
TIŠINA S PREDLAGANIMI DOPOLNITVAMI V  I. OBRAVNAVI IN GA POSREDUJE V 15 DNEVNO JAVNO 
OBRAVNAVO. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K DOLOČITVI CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU IN DOLOČITVI 
SUBVENCIONIRANJA CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU ZA LETO 2017  
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave MATEJA KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na domu in določitvi 
subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu za leto 2017 in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 220 : 
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OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SOGLASJU K DOLOČITVI CENE STORITVE POMOČI 
DRUŽINI NA DOMU IN DOLOČITVI SUBVENCIONIRANJA CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU ZA 
LETO 2017.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG KOLEDARJA PIREDITEV OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
Obrazložitev je podala župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA =12 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 221: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA KOLEDAR PRIREDITEV OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 11 
 
PREDLOG LETNEGA PROGRAM ŠPORTA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Predlog Letnega programa športa v občini Tišina za leto 2017 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog odloka na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 222: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG LETNEGA PROGRAM ŠPORTA V OBČINI TIŠINA ZA 
LETO 2017. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 12 
 
PREDLOG LETNEGA PROGRAMA LJUBITELJSKE KULTURNE DEJAVNOSTI OBČINE TIŠINA V LETU 2017 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Predlog Letnega programa ljubiteljske kulturne dejavnosti v občini Tišina za leto 2017 in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 223: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG LETNEGA PROGRAMA LJUBITELJSKE KULTURNE 
DEJAVNOSTI OBČINE TIŠINA V LETU 2017. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 13 
 
SPREMEMBE IN DOPOLNITVE OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA – OPN 
 
Obrazložitev je podal župan. Povedal je, da je danes potekal na Ministrstvu za okolje in prostor, Direkcije 
RS za vode usklajevalni sestanek na podlagi negativnega mnenja in dodatnih zahtev Direkcije za vode, da 
je potrebno pripraviti hidrološko hidravlični elaborat. Elaborat bi predstavljal veliko dodatno finančno 
obremenitev za občino in podaljšal sprejem sprememb in dopolnitev OPN za vsaj šest mesecev. Župan je 
predlagal, da se območje RA-1/1 in RA-3 umakne iz sprememb in dopolnitev OPN ter tako občini in 
občanom zagotovi nadaljnji  razvoj. Navedena pobuda pa se vključi v naslednje dopolnitve in spremembe, 
katerim se pristopi po sprejetju sedanjih sprememb in dopolnitev in rezultatih hidrološko hidravličnega 
elaborata.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so delovali Franc KNAUS, Viktor OBAL, Danijel KOLMAN in Tibor CIGUT. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 224: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O UMIKU VKLJUČENEGA PREDLOGA POBUDE ZA 
ŠIRITEV V SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA OBČINE TIŠINA ZA 
OBMOČJE RA-1/1 IN RA-3. 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA NALAGA ŽUPANU OBČINE TIŠINA, DA PO SPREJETJU SPREMEMB IN 
DOPOLNITEV OPN, TAKOJ PRISTOPI K PONOVNIM SPREMEMBAM IN DOPOLNITVAM OPN-JA, KI BO 
PREDVIDOMA V L.2018. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 14 
 
NASIPI NA REKI MURI 
 
Kratko obrazložitev je podal župan.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Franc KNAUS, Viktor OBAL, Franc KOVAČ in Ivan HORVAT. 
Podana je bila pobuda, s strani člana občinskega sveta Danijela KOLMAN, da se s strani občinske uprave 
pripravi dopis in pošlje na ARSO, ter ji tako pozove k sanaciji  najbolj kritičnih območij, da ne bi bilo težav 
ob večjem vodostaju (dalje od čistilne naprave). 
 



 

 

Stran 10 od 14 

 

K TOČKI 15 
  
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
 
Prenos nekdanjega mejnega prehoda Gederovci 
 
Dne 20. januarja 2017 je bil sestanek med občino Tišina, kjer je delegacijo sestavljala ekipa v sestavi: 
župan Franc Horvat, direktorica OU mag. Mateja Krizmanič-Telkeš in g. Marjan Šiftar in min. za pravosodje 
v sestavi:  drž. sekretar g. Darko Stare in direktor Uprave za izvrševanje kazenskih sankcij g. Jože Podržaj. 
G. državni sekretar nas je obvestil, da min. za pravosodje oz. Uprava soglašata z brezplačnim prenosom 
nekdanjega mejnega prehoda Gederovci na občino Tišina.  Od takrat je občina vložila vlogo za brezplačni 
prenos. Opravljena je bila novelacija cenitve, ter v kratkem pričakujemo sklep Vlade RS o prenosu. Tako 
nam je po 4 in pol letih in 7 poskusih uspelo. Pri tem zadnjem poizkusu so po mojem dopisu, ki je imel 
naslov Prenos nekdanjega mejnega prehoda Gederovci – Ujetega priča tožba, ter je bil naslovljen na vse 
medije, pomurske poslance, ministre,..  Prizadevanje občine Tišina so podprli mediji: RTV Slovenija, 
časopisi: Delo, Večer, Vestnik, radio: Murski val, kjer so zelo pozitivno in korektno poročali o naših 
prizadevanjih za kar se jim na tem mestu iskreno zahvaljujem, ter s tem tudi pripomogli k uspehu. 
Podporo prenosu so dali predsednik območne obrtno podjetniške zbornice  M. Sobota g. Vladimir Mandič, 
elektronsko, direktor Pomurske gospodarske zbornice g. Robert Grah, predsednica PTZ gdč. Barbara 
Kolenc. Največjo vlogo pa je odigral g. Marjan Šiftar, ki je pridobil tudi podporo podpredsednika Vlade RS 
in ministra za kmetijstvo mag. Dejana Židana. Ta podpora se je izkazala z odločilo in na tem mestu se g. 
Marjanu Šiftarju ter ministru mag. Dejanu Židan res iskreno zahvaljujem za pomoč pri pridobitvi 
nekdanjega mejnega prehod Gederovci, ker brez te podpore na bi mogel danes z velikim veseljem 
poročati o prenosu občinskemu svetu.   
 
HE na Muri 
 
Kot ste verjetno že iz medijev zasledili je bila v začetku februarja predstavljena študija variant za HE 
Hrastje Mota in Okoljsko poročilo. Samo Okoljsko  poročilo je podalo mnenje, da so posegi v prostor z 
okoljskega vidika nesprejemljivi. Investitor DEM pa je že pripravil dokumentacijo za začetek postopka 
prevlade javne koristi nad koristnostjo doseganja dobrega stanja voda in ohranjanje narave. Kot je 
razvidno iz predstavljena projekta za izgradnjo HE Hrastje Mota bo oz. bi tak poseg zelo vplival na življenje 
ljudi v občini Tišina, ter bo zaznamoval življenje naših občanov v prihodnosti. Na sami predstavitvi je 
občina Tišina postavila nekaj vprašanj na katere še nismo dobili odgovorov. Občina Tišina in sam kot župan 
občine Tišina zahtevamo, da se opravi javna predstavitev študije variant za HE Hrastje Mota in Okoljsko 
poročilo. Da se občane občine Tišina seznami s projektom, posledicami, posegi, kateri so predvideni,… Vse 
kakor se mora javna predstavitev izvesti  pred samim pričetkom postopka prevlade javne koristi nad 
koristnostjo doseganja dobrega stanja voda in ohranjanje narave. Novico o predstavitvi študije in 
Okoljskega poročila in link do gradiva, smo objavili tudi na spletni  strani občine Tišina.  
 
Nakup radia Murski val 
 
Kot ste že iz medijev izvedeli je bil na seji CEROP sprejet sklep o nakupu 60% deleža radia Murski val. Sam 
sem temu nakupu nasprotoval iz več razlogov: Občina Tišina je že na 1. izredni seji  Sveta ustanoviteljic 
CEROP opozarjala na preveliko ihto pri nakupu, ter smo dvomili v zagotovila, da bo spremenjena družbena 
pogodba brez kakršnega zagotovila drugega lastnika, kar je bilo na sami seji CEROP zagotavljano s strani 
predlagateljev nakupa . Prav tako smo dvomili v višino kupnine za 60% ter tudi v višino morebitnega 40% 
deleža. »Nacionalni interes« pa je Slovenijo že preveč stal!Še vedno smo mišljenja, da brez skrbnega 
pregleda podjetje ne kupuje, ter da se naj CEROP ukvarja z dejavnostmi za katere je bil ustanovljen. 
Nakupa na osnovi zgoraj navedenih dejstev ne podpiramo. Vsakdo naj stoji za svojimi odločitvami in naj se 
ne skriva za drugimi, ko je sedaj ta zadeva dobila tak odmev v javnosti. Občina Tišina je na CEROP poslal 
predlog za sklic Izredne seje Sveta ustanoviteljic CEROP s predlaganim sklepom z naslednjim besedilom:  
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Na zadnji izredni seji Sveta ustanoviteljic Javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. je 
bil sprejet sklep o nakupu 60% deleža Radia Murski val. Od dne sprejetja tega sklepa do danes je kar nekaj 
občin umaknilo soglasje k zgoraj omenjenemu sklepu. Po našem mnenju ti umiki nimajo nobene pravne 
posledice za omenjeni sklep, ter ta še vedno velja. Zato zahtevamo sklic  Izredne seje Sveta ustanoviteljic 
Javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o., s predlogom sklepa: Svet ustanoviteljic 
Javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. preklicuje sklep o nakupu 60% deleža v 
družbi Radio Murski val d.o.o.. Po našem mnenju je predsednik Sveta ustanoviteljic Javnega podjetja 
Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. dolžan sklicati Sejo Sveta če to od njega zahteva večina 
lastnikov ustanoviteljic Javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o.. Po do sedaj prejetih 
informacij, je samo občina Turnišče podprla naš predlog. Vsi ostali mahajo z nekimi umiki soglasij, ki pa 
prav formalno nimajo nobene teže oz. gre samo za zavajanje ljudi in mazanje oči in se delamo lepe pred 
ljudmi a sklep še vedno velja.  
 
 Prijava na razpise 
 
Razpis LAS Goričko, je bil objavljen v decembru 2016, rok za oddajo vlog je bil 31. januar 2017. Občin 
Tišina se je na razpis prijavila z dvema vlogama. Prijavili smo samostojno kolesarsko stezo V. vas- Tišina, 
ter ureditev parka na Tišini, kjer v projektu sodelujemo skupaj z UFŠ in občino Cankova.  Danes smo pa na 
ARSKTRP vložili 9 vlog za projekt Agromelioracij.  
 
Zadnja številka Novin 
 
V zadnji števili Novin ni bilo objave o vpisu v vrtec Plavček. Po preveritvi zadeve, je bilo ugotovljeno, da 
bila objava o vpisu v vrtec Plavček naloženo v dropbox do katere dostopa uredniški odbor, ter postavljavec 
in tiskar Novin TOP NET. Še vedno je objava  v dropboxu v mapi šola in vrtec naložen letak za vpis v vrtec 
Plavček. Do napake je prišlo zaradi nepazljivosti postavljavca Novin, žal te napake uredniški odbor ni videl 
in o tem opozoril postavljavca Novin. Korektura za Novine je bila objavljena 2x, prvič 21.2.2017 in drugič 
22.2.2017, vendar je Uredniški odbor naredil napako in spregledal, da manjka v Novinah zgoraj omenjeni 
letak in o tem ni opozoril postavljavca Novin, Zato prevzema Uredniški odbor celotno odgovornost za 
nastalo napako. Občinska uprava je zato, da se obvesti občanke in občane občine Tišina o vpisu v vrtec 
Plavček, letak o vpisu v vrtec Plavček poslala  kot nenaslovljeno pošto vsem gospodinjstvom v občini 
Tišina. 
 
Področje komunale  
  
-Začeli smo izvajati aktivnosti pri čiščenju pločnikov in odtočnih jarkov (odstranjevanje posipa); 
-občina je nabavila nov sitem ace fighter, za izvajanje zimske službe, s katerim bo prihranili pri stroški 
zimske službe,  
-Začenjajo se priprave na spomladansko očiščevalno akcijo, ki bo v soboto, 08. 04. 2017, vabljeni k 
udeležbi na čistilni akciji; 

 
Vaške skupnosti:  
 
Potekajo zadnje priprave za pogostitev ob dnevu žena. Pogostitve bodo organizirale vse vasi razen vasi 
Tropovci. V Tropovcih nihče noče organizirati pogostitve. 
 
Komasacije 
 
Pred nekaj dnevi je postala pravnomočna komasacija v KO Krajna. Tako v kratkem času pričakujemo vpis 
komasacije v zemljiško knjigo.  
 
Prijava na e- novice.  
 
Na zadnji seji sem pozval vse člane občinskega sveta, člane odborov in komisija pri OS, da se prijavijo na e-
novice občine Tišina. Po zadnjih podatkih izmed članov OS in članov odborov in komisij sta na e-novice 
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prijavljena samo 6 članov OS in 1 članica odborov in komisij. S prijavo na občinske e-novice želimo, da ste 
člani OS, odborov in komisij ter občani občine Tišina vsako dnevno obveščeni o dogajanju v občini Tišina. 
Žal je podoben poziv bil izpuščen v naših Novinah in bo v naslednji številki Novin.   
 
 
K TOČKI 16 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta gospoda Danijela Kolman, in sicer na naslednje 
vprašanje: Koliko površin kmetijskih zemljišč in gozda je imela občina pred komasacijo v svoji lasti vpisano 
v zemljiški knjigi in koliko po izvedbi komasacij (površina). 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
 

Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta občine Tišina gospoda Ernesta Serdt na 
naslednje vprašanje: Na 14. seji občinskega sveta, 14. aprila 2016, je bil sprejeti sklep št. 120, da se 
zapisnik 12. seje občinskega sveta občine Tišina dopolni pri točki št. 5, da se ponovno preveri začetek 
odseka JP št. 530 in 822 ČN M. Črnci. To naj uredi podjetje  GEOKING z Direkcijo RS. Sklep je bil sprejet 
soglasno s strani občinskega sveta. Zanima me kako napreduje zadeva? 

 
Ernest SEDRT ni bil zadovoljen z odgovorom in je zahteval dopolnitev odgovora. Župan je povedal, da se 
bo zadeva preverila in se bo odgovor dopolnil. 
 
 
 

*     *     *     *     * 
 
 
Odgovor na vprašanje predsednice odbora vaških skupnosti gospe Aleksandre Karoli, ki se glasi ali g. 
župan preberete in pregledate zapisnike sej vaških odborov in v koliki meri se jih upošteva.  
 
Aleksandra Karoli je bila s podanim odgovorom zadovoljna. 
 
 

*     *     *     *     * 
 
 
Odgovor na pobudo predsednice odbora vaških skupnosti gospe Aleksandre Karoli, ki se glasi: ker se 
opaža, da je čedalje več sprehajalcev psov po vaseh, ki pa za sabo puščajo iztrebke in onesnažujejo vasi 
predlagamo sprejetje odloka, ki bi vseboval vsebinsko, da bi imeli sprehajalci psov s sabo vrečko, da bi 
počistili iztrebke.  
 
Aleksandra Karoli je bila s podanim odgovorom zadovoljna. 
 
 

*     *     *     *     * 
 
 

Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta gospoda Ivana Horvat glede obračunavanja 
amortizacije: zanimalo ga je kakšna je vrednost, ki se amortizira, stopnja amortizacije in določena 
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življenjska doba omrežja. In seveda kakšna je vrsta amortizacije, predvidevam, da je enakomerna, 
časovna.     
 

Ivan Horvat je bil s podanim odgovorom zadovoljen.. 
 
 

*     *     *     *     * 
 
Član občinskega sveta g. Viktor Obal je povedal in zastavil naslednje vprašanje: 
Jaz imam skozi težave z nekimi položnicami, tudi doma in na občinskem svetu. Ja stvar je zelo resna. Nekje 
v januarju, sredini januarja smo vsa gospodinjstva dobila ta obvestila. Zdaj prva stran tega obvestila, kjer 
so cene vode so pač takšne, kot so bile sprejete ali problem je nastal pri omrežnini. Za mene je malo 
razlika 55 % ali 40 %, glede na to, da smo na občinskem svetu sprejeli, da je subvencija občine 55%, to tudi 
piše tu, podatek izračunani je pa 40% in na podlagi tega napačnega izračuna smo tudi na položnicah dobili, 
govorim Sistem B, to je 635 gospodinjstev, če se ne motim, dva eura večje položnice. Ostali občani pa 
nekje za 0,50 eura, ker je omrežnina bistveno manjša. In zdaj še, kot je zadnjič bilo tiste obresti, še tisto 
tudi, dobro jaz bi pričakoval je bilo dejstvo, da je bila napaka na občini bi pričakoval od župana, da se 
občanom upraviči ali dobro. Tu zdaj ne vem kaj boste tu delali, tu je razlika dva eura po gospodinjstvu mi 
kateri smo priključeni na pomurski vodovod. Toliko in kot pravim, posledično je ta napaka prišla na 
položnice. Toliko za enkrat, verjetno bo kdo dal odgovor ali pojasnilo. 
 
G. župan je povedal, da se drugi člen sprejetega sklepa glasi: sprejme se subvencija na postavko najem 
infrastrukture v višini 55 %, ki je del omrežnine  ter velja za gospodinjstva in izvajalce nepridobitnih 
dejavnosti. Za najem javne infrastrukture oziroma tako kot piše v sklepu, za tisti del je 55 %. V omrežnini 
je tudi zavarovanje za tisti del, ki občina ne plačuje, to je bilo v bistvo točno povedano, ki je del. V bistvu je 
še gospod Knaus posebej to zadevo razložil. Pa so ene komentirali zakaj gospod Knaus to zadevo obrazlaga 
in ta zadeva je bila, če bi prav poslušali 55% za najem infrastrukture, se pravi tisto kar v bistvu mi sistemu 
vodovod sistem B za najem kasiramo oz. se nam plača najemnino za uporabo tega deleža občine Tišina za 
tisti del je 55 %, lepo piše v sklepu. Ni pa da bo  celotna omrežnina 55%, to je bistvo iz sklepa prepisano za 
ta del, ki je del omrežnine ter velja za gospodinjstva in izvajalce nepridobitne dejavnosti, ki je del 
omrežnine. V omrežnini je več zadev, v bistvu v samem elaboratu je pa zadeva notri zapisana. Elaborat, ki 
je bil sprejet, osnova za izračun omrežnine, to je na strani 12 to je osnova za izračun omrežnine, ki pravi: 
vzdrževanje priključkov, najemnina javne infrastrukture, zavarovanje za premoženje in odškodnine. Te štiri 
postavke so v bistvu del omrežnine. In samo za najemnina javne infrastrukture, tako kot je v sklepu v 
bistvu lahko občina, da subvencionira, vse ostalo v bistvu občina ne more tega izvajati. In zaradi tega je  v 
bistvu v samem sklepu zelo lepo piše, sprejem se subvencija na postavko najem javne infrastrukture v 
višini 55 %, ki je del omrežnine in to je v bistvu zelo dobro razložil gospod Knaus. Ker pa v bistvu prihaja do 
pogovarjanja med samo sejo pa se ne spremlja potem pa v bistvu prihaja do tega. V bistvu ni šlo o celotni 
omrežnini ampak je je točno bilo zapisano in to je takrat gospod Knaus zelo dobro povedal. V elaboratu za 
sistem B je to na strani 12. In to je v bistvu obrazloženo bilo v samem sklepu, da ti vzdrževanje priključkov 
in zavarovalna premija ne gre v ta seštevek samo se pravi najemnina javne infrastrukture. Tako je tudi bil 
sprejeti sklep, v sami obrazložitvi je to napisano, zelo dobro je to gospod Knaus povedal. Tako, da v bistvu 
ne gre od enajst eurov, vse pa je zajeto tu notri. To je odgovor. 
G. Viktor Obal je povedal: jaz se sklicujem na obvestilo, potem nekdo tu nekoga ima za norca. Potem ne 
pisati gospodinjstva 55% subvencije, potem ne pisati, ni konec, je 40% konec. Ne pa nekoga zavajati, 
občinski svet je sprejel 55%, občani to gledajo in jim  ni vseeno, če je odbitek štiri ali šest eurov. To je dva 
eura po položnici. Potem povedati 40 % ali obrazložitev nekako drugače. Občan gleda položnico koliko 
plača, njega ne zanima ne levo ne desno, on gleda položnico, to koliko plača. In tu je zdaj ta razlika dva 
evra, pač na žalost, pa zdaj brez veze tu elaborat levo desno, položnica. Potem imamo mi objaviti 
občanom, imate subvencijo od občine 40% pika, ne pa 55% tu kar je napisano. Meni razlagate jaz sem 
dobro poslušal in ta elaborat dobro preštudiral zato pa ga tudi nisem podprl. Ali potem med ljudi dati prav 
podatke. Pa vedno so problemi s temi položnicami. Ne vem nekak zdaj občanom pojasniti, po domače, ne 
boste imeli 55%, boste imeli 40%. 
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*     *     *     *     * 
 
Član občinskega sveta g. Franc Knaus je zastavil naslednje vprašanje: 
Zanimalo ga je mejno sodelovanje z Avstrijo in možnost skupnega prijavljanja na razpise.  
 
Župan je podal naslednji odgovor: 
Župan je povedal, da so stiki z Avstrijci, vendar pri njih poteka reorganizacija in so iz dveh občin naredili 
eno občino. Župan je povedal, da se bo poskušalo skupno srečanje organizirati v tem mesecu.  
 
Franc Knaus je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
Član občinskega sveta občine Tišina g. Danijel Kolman je zastavil dve vprašanji: 
- Zakaj občinska uprava ne objavi razpisa za dve prosti stanovanji, ki sta v večnamenskem prostoru na 
Tišini, bivši Zadružni dom. Znano je, da je eno stanovanje prazno že več kot dve leti, drugo pa skoraj eno 
leto. Ali je racionalno obnašanje občine do občinskega premoženja? V te dve stanovanji stalno vlagamo 
določena sredstva, potem so prazna ali ne bi bilo boljše, da bi se te vzdrževale iz samih najemnin. 
Zahtevan je bil pisni odgovor.  
- Član občinskega sveta Danijel Kolman je podal predlog,ki so mu ga posredovali občani, da se na hrbtno 
stran položnic za vodo napišejo imena in priimki svetnikov, kateri so dvignili roko za podražitev vode.  
 
Župan je povedal glede glasovanja, da ni bilo poimensko in temu ne more zadostiti.  
 

*     *     *     *     * 
 
 

G. Ivan HORVAT je podal pobudo za udeležbo na problematski tribuni z naslovom Problematika v 
kmetijstvu in alternativa za prihodnost.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
Član občinskega sveta g. Ernest Serdt je podal naslednjo pobudo: 
Stanovalci zadnje ulice na desno v Murskih Črncih proti čistilni napravi naprošajo, da kjer je občinsko 
zemljišče ponovno zaraslo in se začnejo ponovno odlagati odpadki, da bi se postavila tabla prepovedano 
odlaganje smeti. 
 
Župan je povedal, da se bo postavila tabla.  
 
Ernest Serdt je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 
 
 
21. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 21.40 uri. 
 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Andreja RIBAŠ                               Franc HORVAT 


